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Eerste Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk M00/eerste commissie 
betreft Eerste Commissie – Grondgebonden materies 

 

De voorzitter opent om 18.05 uur de vergadering. 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 26 
september 2017. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Voorbereiding van de bespreking van het aangepaste 
meerjarenplan 2014 – 2019 en het budget 2018  
Voorstelling van de sectorale beleidsaccenten in de 
grondgebonden materies door de resp. gedeputeerden 
Vragen raadsleden/antwoorden gedeputeerden  

Gedeputeerde Vercamer geeft een kort overzicht van zijn 
beleidsaccenten. Hij voegt er aan toe dat wat personeel betreft, 
er steeds wordt uitgegaan van een jaarlijkse stijging van de 
personeelskosten met 2%; dit geldt ook voor de subsidiëring van 
de proefcentra.  

Gedeputeerde Verhoeve geeft vervolgens een uitgebreid 
overzicht van de beleidsaccenten. 

Johan Van Duyse vraagt uitleg bij de subsidiëring van de 
Floraliën. Gedeputeerde Vercamer geeft aan dat de provincie de 
voorkeur geeft aan een participatie en niet aan een subsidie itt 
2017 waar de provincie nog een subsidie voorzag (cfr gegevens 
BW3 2017). Momenteel worden de statuten aangepast om 
participatie mogelijk te maken. 

Erik Scheire vraagt uitleg bij het rollend investeringsfonds van 
de POM. Gedeputeerde Hertog geeft aan dat het gaat om 
investeringen in projecten met terugverdieneffect. Gedeputeerde 
Vercamer vult aan met een voorbeeld: in het 
glastuinbouwgebied van Melsele wordt nu geïnvesteerd in het 
bouwrijp maken van de gronden. 

Johan Van Duyse vraagt uitleg bij de subsidies voorzien voor 
Europese projecten (blz 144-145 en verder). A. Vliebergh geeft 
aan dat er 2 budgetlijnen zijn nl. één voor interregprogramma’s 
en één voor projecten gesubsidieerd via het Vlaams EFRO 
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programma. De beschikbare budgetten voor Europese 
programma’s moeten bekeken worden binnen de 
meerjarenbegroting omdat niet steeds voorspelbaar is hoeveel 
er in één jaar effectief zal worden besteed. Zo is er nu aan 
subsidies voor EFRO-projecten 386.375 EUR voorzien in het 
budget 2018, terwijl dat in 2017 veel hoger lag (blz 145). Dit 
komt omdat in 2017 enkele vlaggenschipprojecten werden 
gefinancierd. Gedeputeerde Vercamer geeft als voorbeeld het 
CAPTURE project waarin de provincie 500.000 EUR financiert. 

Marc Cromheecke geeft meer info rond het project eHupt, een 
strategisch project dat is ingediend ikv het RSV en dat 
betrekking heeft op het samenbrengen van energieproducenten 
en energieafnemers. Er zouden hierrond 4 cases worden 
uitgewerkt nl. de afvalverbrandingsinstallatie in Balgerhoeke (die 
warmte zou kunnen leveren aan het nabije ziekenhuis en PTI 
Eeklo), een project in de Gentse Kanaalzone, in Ruien en met 
het bedrijventerrein Zaubeek. Aanvankelijk waren Gent en ODE 
de partners in 2 van deze cases, maar ODE is nu vervangen 
door de POM. Het Interreg project Star2C is een project dat wel 
is goedgekeurd met Kent County Council als trekker. 

Steve Herman vraag duiding bij de globale uitgaven en de 
ontvangsten op blz 11. Voor de beleidsdoelstelling “ de 
klimaatverandering aanpakken” zijn de uitgaven gedaald met 1 
mlj EURO en de ontvangsten gestegen met 1 mlj EURO. De 
administratie bezorgt nog een globaal overzicht. 

Eric Scheire vraagt uitleg bij het warmtebeleid van de provincie, 
dat naast windenergie aan belang wint. Marc Cromheecke 
verwijst hierbij naar de project eHupt (zie hoger) en de plannen 
voor de aanleg van een warmtenet in Eeklo. Eric Scheire vraagt 
of dit meer in detail kan besproken worden op de commissie?  

Laurenz Peleman vraagt aanvullend hoe ver het beleidskader 
warmte staat. Marc Cromheecke antwoordt dat dit een nota 
wordt en geen beleidskader, de aanpak wordt geagendeerd op 
de volgende zitting deputatie. 

Gedeputeerde Verhoeve gaat vervolgens door met de 
beleidsaccenten rond ruimte. 

Het RUP rond de reconversie van verblijfsrecreatie in niet-
prioritaire open ruimte gebieden heeft betrekking op o.a. Berlare 
(vraag van E. Scheire). De verder timing wordt later 
doorgegeven door Marc Cromheecke. 

Riet Gillis vraagt waarom er geen budget meer voorzien is voor 
de aanpak van de ruimtelijke problematieken rond tuincentra. 
Marc Cromheecke geeft aan dat dit te wijten is aan het Vlaams 
beleidskader dat een goede aanpak tegenhoudt; ondertussen is 
Joke Schauvlieghe wel gestart met de ontwikkeling van een 
nieuw beleid. 

Stefan Van Gucht vraagt waarom er ook budgetten voorzien zijn 
voor ruimtelijke plannen in 2019. Gedeputeerde Vercamer geeft 
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aan dat de provincie verplicht is een MJP te maken tot 2020. Dit 
is de basis voor het budget 2019 dat door de nieuwe deputatie 
bij aanvang van de nieuwe legislatuur zal worden opgemaakt. 

Laurenz Peleman vraagt waarom de werkingssubsidies met het 
oog op de uitbouw van een logistieke topregio eerst laag zijn 
(2015), dan toenemen via BW (2016-2017) en nu een hoog 
startbedrag is voorzien (2018). Astrid Vliebergh geeft aan dat dit 
komt door enerzijds de participatie in TechLane. In afwachting 
van meer duidelijkheid over de timing inzake inkomsten, werden 
de budgetlijnen voor logistiek en kennisregio naar hun 
oorspronkelijke peil teruggebracht. Astrid Vliebergh zal een 
gedetailleerdere stand van zaken doorgeven. 

Gedeputeerde Hertog licht vervolgens zijn beleidsaccenten toe. 

Riet Gillis vraagt waaraan de subsidies voor spoorlijncomités worden 
besteed (blz 148). De gedeputeerde geeft aan dat alle partners rond 
een bepaalde secundaire spoorlijn worden samengebracht en 
nagegaan wordt hoe de spoorlijn kan opgewaardeerd worden bv door 
verfraaiing van het station, plaatsen van een fietsenstalling, openen 
van een station, …. 

Riet Gillis vraagt ook naar de stand van zaken rond trage 
wegenplannen (blz 149) . Gedeputeerde Hertog geeft aan dat in bijna 
alle gemeenten of in een deelgemeente ervan een trage wegenplan is 
opgemaakt (aanpak per deelgemeente). 

Gedeputeerde Dauwe licht vervolgens zijn beleidsaccenten toe.  

Riet Gillis vraagt of de subsidies voor de regionale landschappen en 
bosgroepen dezelfde blijven (blz 150)? Eddy Poelman kan dit 
bevestigen, er is 3 x 10.000 EUR voorzien voor gebiedsuitbreiding van 
de regionale landschappen. Dit budget moet globaal bekeken worden 
(= 30.000 EUR), vandaar de verschillen met budget 2017 na BW3. 

D. Buysse vraagt meer duiding bij de subsidies voor vzw ERSV op blz 
145. De kosten voor huisvesting zijn toegenomen, de werkingskosten 
zijn sterk gedaald. Astrid Vliebergh geeft aan dat dit te maken heeft 
met de verschuiving van 4 RESOC’s naar 3 waarbij Gent-Meetjesland 
is opgegaan in het Oost-Vlaams Kerngebied. Het budget van 40 000 
euro voor huisvesting (na de derde budgetwijziging van 2017) houdt al 
rekening met de werkelijke vergoeding die betaald zal worden voor het 
werkjaar van ESF (gedeeltelijk werkjaar). Voor 2018 betreft het nog 
steeds het maximaal voorzien budget (een raming dus). Bijkomende 
toelichting zal nog worden bezorgd inzake werkingskosten. 

Laurenz Peleman merkt op dat op blz 243 het budget staat voor 
aankoop van bos- en natuurgebied nl. 6x 250.000 EUR/jaar of 1,5 mlj 
EUR. In 2017 staat er nog veel budget vermeld (budget dat nog niet 
gebruikt is). Gedeputeerde Dauwe geeft aan dat aankopen sterk 
afhankelijk zijn van opportuniteiten en dat de provincie het liefst 
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gronden aankoopt die nog moeten bebost worden en/of aansluiten bij 
reeds eigen domeinen/bossen. Recent mistte de provincie een 
aankoop bij het kasteel van Laarne.  

Laurenz Peleman stelt zich ook de vraag wat er met de inkomsten van 
550.000 EUR is gebeurd en of er dan niet moet afgeleid worden dat 
de provincie niet 1,5 mjn EUR inzet, maar slechts 1 mjn EURO voor 
aankoop van bos en natuur. Frederika Torfs geeft aan dat dit middelen 
zijn uit het Vlaams boscompensatiefonds voor aangekochte gronden 
die later moeten bebost worden. Deze middelen werden niet vertaald 
in uitgaven. 

Gedeputeerde Cocquyt licht vervolgens zijn beleidsaccenten toe. Er 
zijn geen vragen. Het beleidsdomein “Wonen” komt in een andere 
commissie aan bod. 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.45 uur. 

Gent, 26 oktober 2017 

 

De secretaris    De voorzitter 

 

 

Nicole Van Duyse   Dirk Otte 

Ambtenaar- verslaggever 

Frederika Torfs 

 

 

 


